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Abstract (en)
The filter (4) has an ionization chamber (6) with a filter electrode arrangement (7) arranged in a flue gas flow path. The filter electrode arrangement
is arranged in a straight section of the flue gas flow path. A set of electrodes is arranged at a distance from each other and formed as bars or plates
and aligned in a direction of flue gas. The electrodes are arranged in parallel to a flow axis (1a) of the flow path. A circular conductor comprising bars
or plates, connects the electrodes with each other.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft einen Elektrofilter (4) für eine Feuerungsanlage, insbesondere für eine Hausbrand-Feuerungsanlage, mit einer
Ionisationskammer (6) mit einer Filterelektrodenanordnung (7) im Strömungsweg des Rauchgases. Um hohe Abscheideraten zu erreichen,
ist vorgesehen, dass die Filterelektrodenanordnung (7) in einem im Wesentlichen geraden Abschnitt des Strömungsweges des Rauchgases
angeordnet ist, und mehrere in Richtung der Rauchgasströmung ausgerichtete und vorzugsweise als Stäbe oder Platten ausgebildete Elektroden
(7a, 7b) aufweist, welche parallel zur Strömungsachse (1a) des Strömungsweges angeordnet sind.
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